

PRAYERS

A Message was received from the Senate informing this House that the Senate had passed Bill C-111, An Act to provide supplementary borrowing authority, without amendment.

Madam Speaker communicated to the House the following letter:

GOVERNMENT HOUSE
OTTAWA

Thursday, June 17, 1982

Madam,

I have the honour to inform you that the Honourable W. Z. Estey, Puisne Judge of the Supreme Court of Canada, in his capacity as Deputy Governor General, will proceed to the Senate Chamber to-day, the 17th day of June, 1982, at 5.45 p.m., for the purpose of giving Royal Assent to a Bill.

I have the honour to be, Madam, your obedient servant,

EDMOND JOLY DE LOTBINIÈRE
Administrative Secretary to the Governor General.

The Honourable,
The Speaker of the House of Commons.

By unanimous consent, on motion of Mr. Pinard, seconded by Mr. Regan, it was ordered,—That the Members of the Special Committee on Standing Orders and Procedure be Messrs. Baker (Nepean—Carleton), Blaikie, Collette, Cousineau, Cullen, Daudlin, Deans, Dionne (Northumberland—Miramichi), Epp, Herbert, Huntington, Lachance, Lefebvre, Lewis, Mayer, McGrath, Reid (Kenora—Rainy River), Simmons, Smith and Thacker.

Mr. Regan, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Document entitled "Continuing Response of the Government of Canada to the "Obstacles" Report, dated June 1982, relating to the Report of the Special Committee on the Disabled and Handicapped. (English and French).—Sessional Paper No. 321-7/42C.

A petition was presented by the honourable Member for Hamilton—Wentworth (Mr. Scott).

Mr. Taylor, seconded by Mr. Beatty, by leave of the House, introduced Bill C-657, An Act to amend the Prairie Grain Advance Payments Act (spouses), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

PRIÈRE

Le Sénat transmet un message à la Chambre pour l'informer qu'il a adopté, sans amendement, le Bill C-111, Loi attribuant un pouvoir d'emprunt supplémentaire.

Madame le Président communique à la Chambre la lettre que voici:

RÉSIDENCE DU GOUVERNEUR GÉNÉRAL
OTTAWA

le 17 juin 1982

Madame le Président,

J'ai l'honneur de vous aviser que l'honorable W. Z. Estey, Juge puiné de la Cour suprême du Canada, en sa qualité de Gouverneur général suppléant, se rendra à la Chambre du Sénat, aujourd'hui, le 17 juin 1982, à 17 h. 45, afin de donner la sanction royale à un projet de loi.

Veillez agréer, Madame le Président, l'assurance de ma haute considération.

Le Directeur administratif auprès du Gouverneur général,
EDMOND JOLY DE LOTBINIÈRE

L'honorable
Le Président de la Chambre des communes

Du consentement unanime, sur motion de M. Pinard, appuyé par M. Regan, il est ordonné,—Que les membres du Comité spécial chargé d'examiner le Règlement et la procédure soient MM. Baker (Nepean—Carleton), Blaikie, Collette, Cousineau, Cullen, Daudlin, Deans, Dionne (Northumberland—Miramichi), Epp, Herbert, Huntington, Lachance, Lefebvre, Lewis, Mayer, McGrath, Reid (Kenora—Rainy River), Simmons, Smith et Thacker.

M. Regan, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Document intitulé: «Réaction sou tenue du Gouvernement du Canada au rapport «Obstacles»», en date de juin 1982, en réponse au rapport du Comité spécial concernant les invalides et les handicapés. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-7/42C.

L'honorable député de Hamilton—Wentworth (M. Scott) présente une pétition.

M. Taylor, appuyé par M. Beatty, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-657, Loi modifiant la Loi sur les paiements anticipés pour le grain des Prairies (conjoints), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.